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Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Maastricht 
Mosae Forum 10 
6211 DW Maastricht 
 
Maastricht, 19 juni 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen Partij voor de Dieren - Razendsnel wegmaaien grasland Jekerpark 
 
Geacht college, 
 
In de ochtend van 11 juni jl. is het grasland in het Jekerpark, ter hoogte van de Wijngaardstraat, razendsnel 
weggemaaid. Er is hierbij niet gekozen voor sinusbeheer. Dit houdt in dat er gemaaid wordt in etappes. Zulk 
beheer komt de biodiversiteit voor vlinders, bijen, vogels zoogdieren en amfibieën ten goede. Alleen rond 
een aantal bomen stond nog overstaand gewas.1 Deze gang van zaken leidt bij de Partij voor de Dieren-
fractie tot de volgende vragen. 
 

1) Waarom is het grasland in het Jekerpark niet in etappes gemaaid? Is er een verschil met 
voorgaande jaren? Zo ja, waarom? 

2) Wordt er in het vervolg en elders in Maastricht wél conform sinusbeheer en gedragscodes 
gemaaid? Zo ja, op welke termijn en betreft het maaien in het Jekerpark dan een fout? Zo nee, 
waarom niet en hoe verhoudt zich dit tot het maai-me-niet-beleid van de gemeente Maastricht? 

3) Door deze maaiwerkzaamheden lijkt het er niet op dat de ‘Gedragscode soortenbescherming voor 
gemeenten’ is opgevolgd.2 Wordt het maaibeleid van de gemeente Maastricht conform deze 
gedragscode verricht? Zo ja, hoe kan uw college dan het maaien van het grasland in het Jekerpark 
verklaren? Zo nee, waarom niet, wil uw college hier invulling aangeven en hoe verhoudt dit zich tot 
het inzetten op biodiversiteit3 zoals in het coalitieakkoord staat? 

4) Op het grasland groeide veel knoopkruid, dat uiterst waardevol is als voedselbron voor insecten. 
Het is een overblijvende plant waar heel veel soorten wilde bijen en vlinders van profiteren. Nadat 
het grasland weggemaaid is, bleven talloze bijen nog urenlang zoeken naar voedsel.4 Maastricht is 
sinds 2019 een bijvriendelijke gemeente, die een bijvriendelijk bermbeheer moet hebben. Is uw 
college het met de Partij voor de Dieren-fractie eens dat het vliegensvlug maaien van veel 
knoopkruid haaks staat op de uitgangspunten van een bijvriendelijke gemeente? Zo ja, waarom en 
hoe gaat uw college in het vervolg rekening houden met voedselrijke gebieden voor insecten? Zo 
nee, waarom niet? 

5) Hoe is de kwaliteitsborging van het maaibeleid in deze geregeld door het college? Kan de 
uitvoerder aantonen dat hij het kwaliteitssysteem heeft gevolgd aangaande deze opdracht?  

6) Heeft de betreffende uitvoerder een keurmerk voor maaibeheer zoals Kleurkeur? Zo ja, waarom is 
dan alles vliegensvlug weggemaaid? Zo nee, wil het college keurmerken zoals Kleurkeur als 
uitgangspunt van het maaibeleid maken?  

 
Gaarne beantwoording binnen de daarvoor geldende termijnen. 

                                                 
1 Zie beeldmateriaal in bijlage. 
2https://www.rvo.nl/sites/default/files/2020/08/Gedragscode%20SW%20EIndconcept%2020200709%20v1.0.pdf.  
3 Coalitieakkoord 2022-2026, Maastricht, stad van verbondenheid, p. 18. 
4 Zie beeldmateriaal in bijlage. 
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Hoogachtend, 
 
Jules Vaessen 
 
Partij voor de Dieren 
 
Bijlage 
 

 
Afbeelding 1: grasland Jekerpark razendsnel weggemaaid 
 



 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 20-06-2022 
 No. 2022.12712 
 Portefeuillehouder: Wethouder Aarts
 Organisatieonderdeel: Stadsbeheer 
 

 

 
Afbeelding 2: overstaand gewas bij bomen 
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Afbeelding 3: Naar voedsel zoekende bij 


